

بيانات أعضاء هيئة التدريس - كلية الإدارة الطبية

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	-Name: Eyad Nabil Ibrahim Al-Suhaibi -Academic Degree: Assistant profeddor -Specialty: Business management -Faculty: Medical Administration -Department: Health services -E-mail: eeyad6000@gmail.com	-الاسم: إياد نبيل إبر اهيم الصهيبي الدرجة العامية: أستاذ مساعد التخصص الدقيق: إدارة اعمال التخصص الدقيق: إدارة اعمال الكلية: الإدارة الطبية القسم العامي: الخدمات الصحية الايميل: eeyad6000@gmail.com	المعلومات الشخصة
Personal Summary	Lecturer at public and private Universities, Sana'a Yemen, and the subjects I teach are (principles) of Business Administration-principles of health Marketing Management- Methods and Methods of Scientific Research- principles of Behavioral Scientific-Management of production and health Operations-Management of purchases and Stores- Marketing Strategies, and product Marketing).	- محاضر في الجامعات الحكومية والخاصة صنعاء -اليمن، والمواد التي أقوم بتدريسها هي (مبادئ إدارة الاعمال – مبادئ إدارة التسويق الصحية -مناهج وطرق البحث العلمي -مبادئ العلوم السلوكية -إدارة الإنتاج والعمليات الصحية -إدارة المشتريات والمخازن استراتيجيات التسويق، وتسويق المنتجات).	نبذة تعريفية
Education	 PhD in Business Administration (Specialization in Marketing Management)-National Ribat University-Sudan-2020 AD. Master of Business, Administration University of Science Technology- Yemen-2018 AD. Bachelor Marketing Management Taiz University- 	- دكتوراه إدارة أعمال-جامعة الرباط الوطني-السودان-2020م ماجستير إدارة أعمال-جامعة العلوم والتكنولوجيا-اليمن-2018م بكالوريوس إدارة التسويق-جامعة تعز -2014م.	التعليم



	2014 AD.		
Personal Skills	-Acquisition of human development skillsLeading the work team in the spirit of one entity to the best levelDrawing long-term plans to achieve the most important strategic objectivesKeeping abreast of everything new on the scientific, professional and practical level, in line with the modernity of the timesCommitment to the accuracy of work and deadlinesRespecting the competencies, expertise and scientific and functional levels at all levelsPushing workers at all levels and capabilities to provide them with scientific and practical experienceCreate a spirit of cooperation and respect among all work members.	اكتساب مهارات التنمية البشرية. عيادة فريق العمل بروح الكيان الواحد لأفضل مستوى. رسم خطط طويلة الأمد لما فيه تحقيق أهم الأهداف الاستراتيجية. مواكبة كل جديد على المستوى العلمي أو المهني والعملي بما يتناسب مع حداثة العصر. الالتزام بدقة العمل والمواعيد. احترام الكفاءات والخبرات والمستويات العلمية والوظيفية بكافة المستويات. الدفع بالعاملين بكل مستوياتهم وامكانياتهم لإكسابهم الخبرات العلمية والعملية. خلق روح التعاون والاحترام بين جميع افراد العمل.	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	 Faculty member at September 21 University of Medical and Applied Sciences Department (Health Services Administration). In charge of the distance education program of the Marketing Department, Faculty of Commerce - National University. 	عضو هيئة التدريس في جامعة 21 سبتمبر للعلوم الطبية - والتطبيقية قسم (إدارة الخدمات الصحية). - مّكلف في برنامج التعليم عن بعد لقسم التسويق كلية التجارة – الجامعة الوطنية.	الخبرات المهنية والأكاديمية
Professional Affiliations	- Member of the Advisory Office for Scientific Research - Yemen - 2017 AD until now. -Working with the statistical program (Spss).	- عضو في المكتب الاستشاري للأبحاث العلمية -اليمن-2017م حتى الوقت الحالي.	الانتماءات المهنية



).Spss العمل بالبرنامج الإحصائية (
Training Courses	 Diploma of the International Computer Driving License - Global Center for International Training - Taiz. Holds (Level 6) in English - Al-Zaeem Center - Khartoum. TOT Training of Trainees Program - Dalor Institute - Khartoum. A course in modern methods and mechanisms in teaching - University of Sudan. Course in Statistical Methods - Sana'a. A course in the management of institutional excellence and total quality - Al-Ameed Institute for Training - Khartoum. A course in public speaking and rhetoric - Dalor Institute - Khartoum. 	- دبلوم الرخصة الدولية لقيادة الحاسوب-المركز العالمي للتدريب الدولي-تعز.) في اللغة الإنجليزية-مركز الزعيم-6 Level - حاصل على (الخرطوم معهد دالور -الخرطوم. TOT- برنامج تدريب المتدربين - دورة في الطرق والأليات الحديثة في التدريس-جامعة السودان دورة في الأساليب الإحصائية-صنعاء دورة في إدارة التميز المؤسسي والجودة الشاملة-معهد العميد - دورة في الإلقاء والخطابة-معهد دالور-الخرطوم.	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences	 -A workshop on the course description mechanism in accordance with the requirements and standards of the Academic Accreditation Council. -A workshop for publicizing the strategic directions of the faculties and reviewing and updating the description of academic programs. -Workshop describing the academic master's program - Faculty of Commerce and Economics - Sana'a University. -Academic description of (Health Marketing - Health Production and Operations Management) for the 	- ورشة عمل حول آلية توصيف المقررات الدراسية وفقاً لمتطلبات ومعابير مجلس الاعتماد الأكاديميورشة اشهار التوجهات الاستراتيجية للكليات ومراجعة وتحديث توصيف البرامج الاكاديميةورشة توصيف برنامج الماجستير الأكاديمي-كلية التجارة والاقتصاد-جامعة صنعاءالتوصيف الأكاديمي لمادة (التسويق الصحي-إدارة الإنتاج والعمليات الصحي) لمرحلة البكالوريوس في كلية الإدارة الطبية.	الأنشطة والمؤتمرات العلمية



	اره انطبیه	امِ ا	
	Bachelor's Degree at the College of Medical AdministrationExternal discussion of graduate research for the Department of Physician Assistants and the Department of Midwifery and Obstetrics at Union International College - Sana'a for the year 2022 ADExternal debater for the graduate research papers of the Accounting Department at Queen Arwa University - Sana'a for the year 2022 AD.	-مناقش خارجي لا بحاث التخرج لقسم مساعدي أطباء وقسم القبالة والتوليد في كلية الاتحاد الدولية-صنعاء للعام 2022ممناقش خارجي لا بحاث التخرج لقسم المحاسبة في جامعة الملكة أروى والوطنية-صنعاء للعام 2022م.	
Publications	 The impact of the quality of banking services in achieving customer satisfaction through building a positive mental image, "A field study in banks operating in Sana'a", the Arab Journal of Science and Research Dissemination - the National Research Center Gaza. The impact of the quality of banking services on the mental image of customers" A field study in Islamic banks, Journal of Social Studies - University of Science and Technology - Sana'a. The impact of the quality of banking services provision on customer satisfaction "A field study in banks operating in Sana'a - Journal of Economic Sciences, Al-Neelain University - (currently subject to arbitration and publication in the magazine). 	- أثر جودة الخدمات المصرفية في تحقيق رضا العميل من خلال بناء صورة ذهنية إيجابية "دراسة ميدانية في البنوك العاملة في صنعاء" المجلة العربية للعلوم ونشر الأبحاث-المركز القومي البحوث غزةأثر جودة الخدمات المصرفية في الصورة الذهنية للعملاء" دراسة ميدانية في البنوك الإسلامية، مجلة الدراسات الاجتماعية جامعة العلوم والتكنولوجيا-صنعاءأثر جودة تقديم الخدمات المصرفية في رضا العميل" دراسة ميدانية في البنوك العاملة في صنعاء -مجلة العلوم الاقتصادية جامعة النيلين-(خاضعة حالياً للتحكيم والنشر في المجلة).	الأبحاث المنشورة